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Protokół Nr 19/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 27 lipca 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Piotr 

Gawryluk,  Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk. W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Katarzyna 

Witoszko. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 12:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czterech  spośród pięciu członków Komisji, a zatem 

obrady  są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Informacja o nieruchomościach gminnych przeznaczonych do sprzedaży. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4) Przyjęcie protokołów z posiedzeń  Komisji odbytych w dniach 1 czerwca 2021 r.  

i 7 czerwca 2021 r. 

5) Sprawy różne. 

 

Ad. 2. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację 

o nieruchomościach gminnych przeznaczonych do sprzedaży. 

Dodał, że remont świetlicy w Sakach będzie rozłożony na dwa lata, ponieważ koszty 

wykonania bardzo wzrosły. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy jest planowana sprzedaż nieruchomości 

jeszcze w tym roku? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że są planowane 3 działki 

w Repczycach do sprzedaży. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy zainteresowanie nieruchomościami w tym 

roku wzrosło? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że tak. W całej Polsce wzrosło 

zainteresowanie nieruchomościami i wzrost cen. 

Informacja o nieruchomościach gminnych przeznaczonych do sprzedaży stanowi 

załącznik nr 2. 

 

 Ad. 3. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego będącego w zasobie mieszkaniowym 

Gminy Kleszczele wraz z uzasadnieniem. 

 Dodała, że na Komisja Społeczna jest przeciwna sprzedaży tej nieruchomości, 

ponieważ jest do dom po fotografie Jerzym Kostko.  



2 
 

 Radny Marek Martynowicz powiedział, że był kiedyś projekt muzeum. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że zdaniem niektórych 

członków Komisji Społecznej muzeum ma wybudować Burmistrz, a na to w budżecie gminy 

nie ma środków finansowych. 

 Radny Marek Martynowicz zapytał, czy jest ktoś chętny na kupno tej nieruchomości. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że najpierw musi być 

uchwalona uchwała, a później będzie ogłoszony przetarg. 

 Radny Marek Martynowocz zapytał, kto wcześniej zamieszkiwał tą nieruchomość. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że Pan Sawczuk, ale on zmarł 

i nie ma osób, które mogłyby rościć prawa do tej nieruchomości. Dlatego też chcemy 

wystawić tą nieruchomość na sprzedaż. 

 Radny Aleksy Roszczenko powiedział, że pozostawienie tego budynku na muzeum, to 

jest zrzucenie na gminę dużych kosztów remontu oraz utrzymania tego budynku. Można 

zrobić wystawę upamiętniającą fotografa Jerzego Kostko np. w Ośrodku Kultury lub 

w świetlicy w OSP w Kleszczelach. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleszczele w roku szkolnym 2021/2022 wraz 

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Orla i Gminą Kleszczele 

w sprawie przekazania Gminie Kleszczele realizacji zadania w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym, zamieszkałym na terenie gminy Orla, bezpłatnego transportu i opieki 

w czasie przewozu do szkoły wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczelach do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy Kierownik MOPS-u nie miała nic przeciwko, 

że doszły nowe obowiązki. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że było to konsultowane z Panią 

kierownik. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Kleszczele wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 
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przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Kleszczele w 2021 roku  wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy kwota 12 300 zł to jest za jednego psa. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że kwota 12 300 zł to jest 

na realizację umowy. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele wraz  

z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał o punkt 9 rozdziału 4  dotyczący odpadów 

z odzieży i tekstyliów wytworzone przed 1 stycznia 2025 r.  

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że odzież do 2025 roku 

wyrzucamy do odpadów zmieszanych, a po tym roku będzie trzeba zdawać do punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy gmina będzie musiała utworzyć punkty 

selektywnej zbiórki odpadów. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że jest utworzony. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów wraz  

z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz powiedział, że będzie trzeba zatrudnić pracownika 

do PSZOK-u, aby cały czas tam był. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że będą wyznaczone godziny 

oraz dni przyjęć odpadów komunalnych. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

tej opłaty wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy jest obowiązek selektywnego zbierania 

odpadów. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że jest przymus zbierania 

odpadów w sposób selektywny. Jeśli ktoś nie wypełnia tego obowiązku to jest wszczynane 

postępowanie administracyjne nakładające tą wyższą opłatę decyzją burmistrza. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
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określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał w jakim terminie trzeba złożyć deklarację. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że do 10 dnia następnego 

miesiąca od miesiąca, w którym następują zmiany. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnym wraz  

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 3 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki na koniec dodał, że projekty uchwał na 

najbliższej sesji będą rozpatrywane w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Kleszczel w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2020 r. oraz w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Kleszczel. 

 

Ad.4. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołów  

z posiedzeń odbytych w dniach 1 czerwca 2021 r. oraz z dnia 7 czerwca 2021 r. bez 

odczytania. Protokoły były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz 

obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołów członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 17/2021 oraz 

18/2021 posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag.  

 

Ad.5. Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy kosiarka bijakowa jest używania tylko 

wiosną, czy w każdej chwili można ją zamówić. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w każdej chwili. 

Radny Piotr Gawryluk powiedział, że należy wykosić przy drodze w Sakach w stronę 

koloni. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki zapytał, czy radny zgłaszał to do Pana 

Kupryciuka. 

Radny Piotr Gawryluk odpowiedział, że nie zgłaszał tego. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że Kierownik oceni, jaki jest 

tam drzewostan i zostanie wtedy podjęta decyzja. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy droga w Sakach przy cerkwi w dalszej jej części 

będzie jeszcze zrobiona. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że po konsultacji z sołtysami 

z Toporek i Sak, prace zostały wykonane na najważniejszym odcinku i na kwotę, która była 

na to przeznaczona. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy będzie zrobiony dalszy odcinek drogi. 
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Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w następnym roku 

zaplanujemy wykonanie pozostałego odcinka drogi. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, jak się ma sprawa z drogą Dasze – Czeremcha. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jest brana pod uwagę w tym 

roku. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, jakie inwestycje są planowane na przyszłość? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że do Polskiego Ładu zostały 

złożone cztery wnioski. Jeden wniosek na termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej 

w Kleszczelach i Gminnego Ośrodka Zdrowia w Kleszczelach. Drugie zadanie to 

modernizacja drogi Saki – Grabowiec, cały odcinek. Trzecie zadanie to budowa pomostu 

molo przy zalewie w Repczycach i ścieżki edukacyjnej wzdłuż jednego brzegu. W ramach 

Związku Gmin w powiecie Hajnowskim został złożony czwarty na asfaltowanie drogi 

Kleszczele – Dobrowoda, Kleszczele – Policzna i Kleszczele – ul. Stacja Kolejowa. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy będą dni Kleszczel. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że ze względu na pandemię, 

w tym roku jest organizowany festyn 2-dniowy. W sobotę dzień sportu na orliku, natomiast 

w niedzielę Festyn Rodzinny w parku. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, na jakie stanowisko był nabór w referacie 

finansowym. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że na stanowisko ds. podatków 

i opłat. Był zatrudniony pracownik na zastępstwo, ale w związku z tym, że zastępowany 

pracownik rozwiązał umowę o pracę, należało ogłosić nabór, który został już rozstrzygnięty. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 13:15 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

        Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 

 

 


